



**Audit Committee Resolution
(By circulation) for the
Appointment of External Auditor
24/05/2023**

**قرار لجنة المراجعة (بالتمرير)
لتعيين المراجع الخارجي
2023/05/24**

Reference to Article (78) of the Corporate Governance Rules issued by CMA in regard to the rules for the appointment of the External Auditor, the Audit Committee has resolved (by circulation) has resolved the following:

WHEREAS, the Audit Committee has received a number of proposals from External Auditors through the Executive Management to conduct the annual and quarterly reviews of the Company's financial statements for FY2023 and for Q1 FY2024, which were as follows:

No.	External Auditor	Fees
1	PwC	2,000,000
2	EY	1,008,000
3	PKF Al-Bassam	1,465,000
4	BDO Al-Amri	1,007,000

And in accordance with Audit Committee Charters and the rules and regulations issued by CMA, and after reviewing the proposals received from the external auditors, the Audit Committee has resolved (by circulation) to recommend to the General Assembly the appointment of one of the below firms:

No.	External Auditor	Fees
1	PwC	2,000,000
2	EY	1,008,000

استناداً للمادة (78) من لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية فيما يتعلق بقواعد تعيين المراجع الخارجي، فإن لجنة المراجعة لشركة البحر الأحمر العالمية قررت (بالتمرير) مايلي:

حيث، تسلمت لجنة المراجعة عن طريق الإدارة التنفيذية عروض أسعار لعددٍ من مراجعي الحسابات الخارجيين لإجراء المراجعة السنوية والربع سنوية للشركة للسنة المالية 2023م وللربع الأول من عام 2024م ، والتي كانت على النحو التالي:

رقم	المراجع الخارجي	الأتعاب
1	برايس ووتر هاوس كوبرز	2,000,000
2	إيرنست اند يونغ	1,008,000
3	بي كاي إف	1,465,000
4	الدكتور محمد العمري وشركاه	1,007,000

وحسب ما تقتضيه لائحة لجنة المراجعة ولوائح هيئة السوق المالية لاختيار مراجعي حسابات الشركات المساهمة، وبعد الاطلاع على العروض المرسلة من قبل هذه المكاتب، فإن لجنة المراجعة لشركة البحر الأحمر العالمية قررت (بالتمرير) التوصية للجمعية العامة باختيار احد المراجعين التالية أسماؤهم:

رقم	المراجع الخارجي	الأتعاب
1	برايس ووتر هاوس كوبرز	2,000,000
2	إيرنست اند يونغ	1,008,000



البحر الأحمر

Audit Committee Members

Sami BinMahfooz
Chairman

أعضاء لجنة المراجعة

سامي أحمد بن محفوظ
رئيس اللجنة

Dr. Mazen Hassounah

الدكتور/ مازن إبراهيم حسونة

Mohammed Husnee Jazeel

محمد حسني جزيل

Mohammed Zaher Al-Munajjed

محمد زاهر صلاح الدين المنجد

Acting Board Secretary

Murooj AlHarbi

.....

أمين سر المجلس المكلف
مروج عبدالمجيد الحربي